
   
 

 

Referat 
 

Møte: Ungdomsrådet i Vestre Viken 

Møtedato: 
Tidspunkt: 

25.01.2022 

1700-1900 

Sted: Grønland 32, Møterom Marienlyst 
 

Inviterte: Fra Ungdomsrådet: 
Andreas Rollheim Melby (digitalt), Ayse Iclal, Hanan Murad, Silje Crosby 
(digitalt), Elenor Amalie Iversen, Hedda Vågårøy 
 
Fra administrasjonen: 
Kurt Kleppe Josefsen 
Axel Simonsen 
Anne-Lise Kristensen 
 
Fra avdelingssjefene 
Heidi Taksrud 
Mariann Hval 
Espen Bjørkenes 
 
Forfall: 
Andrine Bøe Ebbestad 
Kaja Borgersen 

 

Saksliste: 
 

Agenda 
 
Saker 

1/23 Godkjenning av innkalling 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

2/23 Referat fra UR møtet 07.12 

 

Vedtak: 

Godkjent 

 

3/23 Innkommet post/aktuelle saker 

• Digitalt møte med Helsedirektoratet 9. februar (sendt pr mail) 

• Ønske fra Pasient- og brukerombudet om et møte og eventuelt omvisning 

• Revidert veileder for brukerrepresentanter (tas på samlingen) 



   
 

 

• Revidert retningslinje godtgjøring brukermedvirkning (tas på samlingen) 

• Mail fra ungdomsrådet SØ 

(sendt pr mail) 

Kommentarer fra møtet/vedtak: 
 

• Hanan deltar på det digitale møtet med Helsedirektoratet 

• Rådet ønsker å invitere Pasient- og brukerombudet til ett av sine møter og 

avventer med å takke ja til omvisning. Dette kan tas eventuelt senere. 

• Revidert veileder for brukerrepresentanter og retningslinjer i forhold til 

godtgjøring tas opp i samlingen 17.-18. februar 

• Det er ikke registrert samme problem på Drammen sykehus som Ungdomsrådet 

ved Sykehuset Østfold rapporterer. Barn blir i stor grad med en gang ført opp til 

barne- og ungdomsavdelingen. Kurt lager et utkast til svarbrev og sender den til 

Ayse for kommentering. 

4/23 Møte med avdelingssjefene 

• Status arbeider/prosjekter i avdelingene 

• Ønske om delaktighet og i alle fall informasjon om pågående arbeid 

• Hvordan kan ungdomsrådet kommer tidligere inn i prosessene i avdelingene?  

Fra diskusjonen: 
 
Mariann: 

• Presentasjon av Sisom som er et læringstilbud som er bygget som et spill.  
Lenke blir sendt ut til alle i ungdomsrådet. Ungdomsrådet likte veldig godt 
programmet og tenker at 
dette er et veldig godt 
verktøy for mange unge og 
ikke bare barn.  

• Info om sykehusskolen.  
• Det er i den siste tiden 

kjøpt inn PS5 som er 
flyttbart til isolat etc 

• En av de tingene som ble 
tatt opp er at avdelingen 
er lei for at de ikke har fått 
full effekt av den jobben 
som er gjort i forhold til retningslinjer for overganger 
og sjekklister. Avdelingen har satt i gang med et arbeid for å få disse tatt skikkelig 
i bruk. Ungdomsrådet har vært aktivt deltakende i prosessen med å lage disse. 
Det skal i 2023 være ekstra fokus på overganger 

• Ungdomsrådet trekkes inn i utviklingsprosjekter. I det seneste digital 
hjemmeoppfølging av ungdom med epilepsi. Ungdomsrådet oppfordrer 
avdelingen til å tekke inn rådet tidligere i utviklingsprosesser. 

 



   
 

 

 
Espen: 

• Revma: Mange ungdom blir behandlet på OUS i dag og mye av denne 
behandlingen vil skje i Drammen når det nye sykehuset åpner. Avdelingen ønsker 
mer dialog med UR i forhold til utvikling av poliklinikken og kommer tilbake til 
rådet for å diskutere hvordan. 

• Hab: Samtaler rundt overganger. Hvordan kommunisere bedre med ungdommen 
uten at foreldrene blander seg inn er ett at temaene som avdelingen ønsker å 
involvere rådet i. 

• Hab: Det er ønskelig med dialog med rådet i forhold til pasientstyrte 
avbestillinger på hab. Avdelingen trenger mer informasjon om ungdommers 
behov. 

• Hab: Videre er det ønskelig med mer dialog om rammer for digital oppfølging. 
Det er lett å tenke seg at ungdom i større grad enn voksne ønsker digital 
oppfølging. For mange er dette riktig men det er behov for mer kunnskap om når 
det er ønskelig eller behov for digital oppfølging eller om oppfølgingen skal skje 
mer tradisjonelt. 

Heidi:  
• Informasjon om FACT Ung. Avdelingen er veldig fornøyd med den medvirkning 

som rådet har i dag ved at Hanan og Kaja er med i styringsgruppen for alle seks 
FactUng team. I motsetning til en del andre tilbud er det i disse teamene en 
overvekt av gutter i teamene. Dette er bra. 

• BUPA har et annet prosjekt ADHD FOFI Hvor de ønsker mer dialog med UR. Det er 
ansatt ungdomsforskere på KS og barneforskere. Skal i april tas i bruk i april i hele 
BUP. Grupper med opptil seks ungdommer. Ungdomsrådet ser gjerne å få en 
presentasjon av prosjektet i rådet og da gjerne med en av ungdomsforskerne.  
Tas opp i senere UR møte 

• BUPA 2027 er et stort utviklingsprosjekt som de ønsker at UR skal være med i 
prosessen og kunne bidra til tjenesteutviklingen. Som en del av denne prosessen 
er det viktig å få innspill av hva som fungerer godt og hva som ikke fungerer. Det 
er ønskelig at ungdomsrådet kan bidra i en walkaround på det nye sykehuset. 
Denne kan gjerne tas via Teams. Dato tas opp senere. 

• Workshop 10. mars og 14. april. Det er ønskelig med deltakelse fra rådet i to 
workshoper. Valg av representanter tas på seminaret i februar. Stedet er 
gymsalen på Blakstad. 
 

5/23 Status arbeidsgruppene 
Kort status av alle gruppelederne. 
 
Skriftlig innspill fra Kaja fra arbeidsgruppe «Første møte med spesialisthelsetjenesten» 
Ikke tatt opp under møtet med legges ved i referatet: Silje, jeg og Elenor har laget opp en 
plan for hva vi ønsker å finne mer ut av. Prosedyrer, kunnskap, hvor trygge de er i dag på 
rein psykisk situasjon og om de har øvelser på lik linje som hjerteinfarkt. Da jeg var på 
ledersamlingen i desember og pratet på ur sine vegne, sa direktøren at hun skal sjekke 
om de har øvelser i dag. Om de ikke har det, så skulle hun innføre det. Håper hun gjør 
det, for da er vi ett skritt nærmere. Vi venter på tilbakemelding fra Kurt angående kontakt 
med avd. sjef for ambulansetjenesten for å kunne vite hva status per nå er. Så tenkte vi å 
ha et nytt møte for å finne mer ut av hvordan veien videre kan se ut. Mulig 



   
 

 
spørreundersøkelse først (Så vi kan få anonymt direkte svar fra personellet)? Er det en 
mulighet (med tanke på personvern og streng sikkerhet i VV)? Lage en anonym 
undersøkelse til mental helse for å hente andre positive og negative brukererfaringer. Vi 
håper til slutt å kunne ha muligheten til å presentere for ambulansepersonellet det vi 
tenker er relevant og viktig, for at samtlige skal bli møtt på en god og verdig måte. 
Kanskje video i tillegg. Hakke spikra noe. 
 
Egne sider for ungdom på www.vestreviken.no 
Arbeidet har blitt litt forsinket blant annet på grunn av skole og sykdom. Det er etablert 
kontakt med kommunikasjonsavdelingen. De er i full gang med å utvikle egne sider og har 
tatt kontakt blant annet med AHUS for å kunne gjenbruke informasjon som de allerede 
har utviklet. Kurt tar kontakt med kontaktperson i kommunikasjonsavdelingen i forkant 
av samlingen i februar for å kunne bruke denne samlingen til å komme et stykke videre. 
 
Det har ikke vært aktivitet i de to andre arbeidsgruppene i perioden. 
 

6/23 Helgesamlingen 
Felles samling med BU 17.-18. Februar. 

Fredag felles agenda og separat for UR lørdag. 

Hva skal innholdet være? 

 

Skriftlig innspill fra Kaja (ikke tatt opp i møtet men følger referatet) 

Det første jeg lurer på er når er det best å ha «bli kjent»? Helt i starten? Da får vi 

muligheten til å «bryte opp isen» litt og kanskje fler føler deg komfortable med å skyte 

inn kommentarer og tanker. Det Har og en ufarliggjøringseffekt. Jeg merka i hvert fall at 

det ble bedre kommunikasjon i rådsmøtene etter vi hadde en bli bedre kjent/ prat om 

hverdagslige ting på EGON. Tenker at det er fint å ha noen aktiviteter som gjør at vi kan 

blandes og rullere på hvem vi sitter med eller er på gruppe med. Om det er quiz, escape 

box, spill, ja dere kommer nok på noe gøy       Når det kommer til temaer sammen så er 

min umiddelbare tanke at det kan være greit å starte med en introduksjon. Introduksjon 

fra UR og Brukerutvalget om hva hver av oss driver med nå for tia. Noe ala den 

presentasjonen jeg hadde på ledersamlingen. Sånn at vi har et utgangspunkt for videre 

diskusjon, innspill og samarbeid.Tenker det er flott å få litt mer informasjon og læring om 

rollen som brukerrepresentant og vv som det står. Jeg syntes det var nyttig den gangen vi 

gikk igjennom det. Kan godt trenge en «oppfrisking» og ny læring og info. En ting til jeg 

håper vi kan ha med: Opplæring og innspill i hvordan holde en god presentasjon/ et godt 

foredrag. Syntes vi gjør en god jobb folkens! Tenker vi alltids kan ha nytte av å bli bedre 

       

Kan det være en tanke å ha muligheten til å blande gruppene litt av de prosjektene vi 

driver med? Det jeg tenker med det, er at da kan andre rådsmedlemmer komme med 

innspill som gruppa kan ha nytte av ved videre arbeid.  Aner ikke om dette er noe som er 

relevant eller som dere andre tenker er nyttig, men jeg skyter det inn: Ha en runde hvor 

vi tar opp hva vi syntes fungerer i rådet. Rådsmøtene, informasjon imellom møtene, 

gruppene, prosjekter osv. Etterpå: Hva kan bli bedre/hva savner vi?  

 

http://www.vestreviken.no/


   
 

 
Innspill til program: 

Se eget vedlegg 

 

Vedtak: 

Kurt tar kontakt med Rune og informerer om hva UR har foreslått. Det foreslås at Rune, 

Ayse og Hanan har et digitalt møte der de kan diskutere programmet. 

 

7/23 Tentativ møteplan 2023 

Neste møte tas på lørdagen på samlingen. Møteplan for resten av året tas på samlingen. 

  

8/23 Eventuelt 
 

Anne-Lise erstatter Axel som ledelsens representant i Ungdomsrådet. Hun har samme 

rolle i Brukerutvalget og ønsker at begge utvalgene skal bli behandlet likt. 
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